
   

                                                     ZÁPISNICA 

napísaná v priebehu riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

21.06.2023 v kancelárii Obecného úradu v Oreskom. 

 

Prítomní : 

Darina Cvoreňová – starostka obce 

Poslanci OZ :  Ján Béreš,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová   

Milan Cvoreň prišiel 18:30h 

Neprítomní: Ľuboslav Chvasta 

Zapisovateľka : Erika Bošková 

Kontrolórka obce : Mgr. Anna Kosanová 

Ďalej prítomný : Rímskokatolícky kňaz ThDr. Daniel Boleš, PhD. 

 

   Predsedajúca oznámila, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v riadne stanovenej lehote 

a že všetci poslanci boli písomne v čas pozvaní. Ďalej konštatuje, že z celkového počtu 5 

poslancov bolo prítomných 3 poslancov. Za zapisovateľku bola určená Erika Bošková.  

Zasadnutie OZ je v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášania 

schopné.  

Program : 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
4. Ponuka na vydanie knižnej publikácie o obci Oreské – pozvaný  pán farár Daniel Boleš. 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu za rok 2022 

6. Návrh na schválenie Záverečného účtu obce Oreské za rok 2022 

7. Úprava rozpočtu 

8. Vysporiadanie pozemkov pod budovou ZŠ a budovou OcU – poverenie pre starostku 

obce rokovať s SPF. 

9. Návrh na zmenu partnerstva – spolupráce so spoločnosťou na triedený odpad 

1.východoslovenská OZV 

10. Návrh zmluvy o poskytnutí audítorských služieb 

11. Určenie doručovateľov povolávacích rozkazov v prípade mimoriadnej situácie 

12. Vyúčtovanie MDD 

13. Vyúčtovanie opravy sokľa na budove obecného úradu 

14. Návrh na odpredaj prebytočného – poškodeného materiálu 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Návrh uznesení 

18. Záver 



1. Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a prítomných privítala starostka obce Darina 

Cvoreňová. Prítomných oboznámila s programom zasadnutia a zároveň ich vyzvala 

k doplneniu programu. Program bol doplnený o tieto body : 

1. Starostka obce navrhla doplniť bod „Zakúpenie novej kosačky a vysávača na lístie“. 

2. „Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre n.o. PIEROTT pre postihnuté dieťa        

Laura“. 

3. Poslanec Ján Béreš navrhol doplniť bod : „Zmena finančného limitu na nákup tovarov 
 a služieb pre starostku obce“. 
  Za program hlasovali :  
  Za: Ján Béreš,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
  Proti : 0 
  Zdržal sa : 0 
  Neprítomní : Milan Cvoreň,  Ľubomír Chvasta 

  2. Za zapisovateľku bola určená Erika Bošková, overovatelia zápisnice Ján Béreš a     

   Jozef Tirpák a návrhová komisia Mgr. Marta Tkáčová a Jozef Tirpák 

   Hlasovali: 
   Za: Ján Béreš,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
   Proti : 0 
   Zdržal sa : 0 
   Neprítomní : Milan Cvoreň, Ľubomír Chvasta 
 

3.    Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva predniesla starostka obce : 

Starostka obce informovala, že v máji sa konalo výberové konanie na miesto hlavnej 

kontrolórky obce Oreské. Do výberového  konania sa prihlásila Mgr. Anna Kosanová. Nakoľko 

sa iba jedna uchádzačka prihlásila do výberového konania a spĺňala všetky predpoklady pre 

výkon funkcie tak postúpila a bola vybratá za hlavnú kontrolórku obce.  Dňa 4.júna 2023 sme 

mali v obci Deň detí. Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o sponzorských 

príspevkoch poskytnutých pre obec a o výdavkoch ktoré boli poskytnuté na MDD. Na 

bezbariérový  prístup k obchodu COOP Jednota a k spoločenskej miestnosti sa pripravuje 

projekt ktorý vypracuje  projektantka Ing. Alžbeta Kočišová.  Starostka obce informovala 

obecné zastupiteľstvo, že vianočná dekorácia pre obec je objednaná. Je potrebné zaslať  

žiadosť do VSD o povolenie na montáž a osadenie vianočnej dekorácie na stĺpy VSD. Firma 

MASLEN  dodá  nový plech na autobusovú čakáreň na rázcestie do Oreského. Dňa 11. júna 

2023 sa konala vysviacka kríža na Baľovskej skale.  Obec prispela k usporiadaniu vysviacky 

občerstvením – kofola a pivo vo výške 184 €. 

Hlasovali :  
Za: Ján Béreš,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň,  Ľubomír Chvasta 
 



 

4. Ponuka na vydanie knižnej publikácie o obci Oreské 

Starostka obce privítala na obecnom zastupiteľstve rímskokatolíckeho farára ThDr. Daniela 

Boleša PhD., ktorý ponúkol vypracovať o našej obci publikáciu.  Obecné zastupiteľstvo 

schválilo uzavretie „Zmluvy o dielo- vypracovanie publikácie o dejinách obce Oreské,“ ktorej 

zhotoviteľom bude rímskokatolícky kňaz Th.Dr.Daniel Boleš PhD. 

Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš,   Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň,   Ľubomír Chvasta 
   

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 2022 

 Starostka obce včas doručila poslancom obecného zastupiteľstva k nahliadnutiu stanovisko 

hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2022. Obecné zastupiteľstvo nemalo žiadne 

výhrady a preto stanovisko hlavného kontrolóra za rok 2022 vzalo na vedomie, taktiež 

schodok rozpočtového hospodárenia vo výške 32 895,03 € vzalo na vedomie. 

Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš,   Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň,  Ľubomír Chvasta 
 

6. Návrh na schválenie „Záverečného účtu obce Oreské za rok 2022“ 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Záverečný účet obce Oreské a celoročné hospodárenie bez 

výhrad. Tvorbu rezervného fondu z prebytku finančných operácií  vo výške 7 992,51 € 

jednohlasne schválilo. 

Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň, Ľubomír Chvasta 
 

7. Úprava rozpočtu. 

Starostka obce predniesla obecnému zastupiteľstvu úpravu rozpočtu, nakoľko bolo za 

potreby upraviť jednotlivé položky v rozpočte, ktoré neboli naplánované alebo boli 

prekročené. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočtové opatrenie č. 1/2023 a 2/2023. 



Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň, Ľubomír Chvasta 
 

8. Vysporiadanie pozemkov pod budovou ZŠ a budovou OcU – poverenie pre starostku 

obce rokovať s SPF.  

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo, že je potrebné ju poveriť ohľadom 

jednania o vysporiadanie pozemkov so Slovenským pozemkovým fondom. Obecné 

zastupiteľstvo poveruje starostku obce Darinu Cvoreňovú rokovať so Slovenským 

pozemkovým fondom ohľadom vysporiadania pozemkov pod budovami ZŠ, MŠ a OcU. 

Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš,  ,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň, Ľuboslav Chvasta 
 

9. Návrh na zmenu partnerstva – spolupráce so spoločnosťou na triedený odpad   

     1.východoslovenská OZV. 

Obec bola oslovená firmou 1. východoslovenská OZV, s.r.o. ohľadom financovania 

triedeného zberu odpadov od 01.01.2024. Doposiaľ pre obec túto službu vykonávala firma 

NATUR-PACK Bratislava. Starostka obce informovala, že firma sa zamerala na obce 

nachádzajúcich sa na východnom Slovensku a ponúkla našej obci všetky aktivity, ktoré 

realizuje aj v iných obciach.  Pokiaľ sa rozhodneme  pre spoluprácu s touto firmou, je 

potrebné zaslať písomnú výpoveď do firmy NATUR-PACK do 30.09.2023.     

Obecné zastupiteľstvo súhlasilo so zmenou partnerstva so spoločnosťou na triedený odpad. 

Od 01.01.2024 službu ohľadom financovania triedeného zberu bude vykonávať firma 1. 

východoslovenská OZV, s.r.o. 

Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš,  ,  Jozef Tirpák 
Proti : 0 
Zdržal sa : Mgr. Marta Tkáčová 
Neprítomní : Milan Cvoreň, Ľuboslav Chvasta 
 

10. Návrh zmluvy o poskytnutí audítorských služieb 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo, že zmluva uzatvorená s Ing. Matúšom 

Karasom o audítorských službách je podpísaná na roky 2022 a 2023. 



Obecné zastupiteľstvo schválilo podpísanie zmluvy o audítorských službách na roky 2022 a 

2023 s nezávislým audítorom  Ing. Matúšom Karasom. 

Hlasovanie :  

Za: Ján Béreš, Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň, Ľuboslav Chvasta 
 

11. Určenie doručovateľov povolávacích rozkazov v prípade mimoriadnej situácie. 

Okresný úrad odbor krízového riadenia požiadalo starostku obce o určenie  nových 

doručovateľov v prípade mimoriadnej situácie v obci. Za doručovateľov starostka obce určila 

Jána Béreša a Jána Cvoreňa. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie určenie nových doručovateľov v prípade 

mimoriadnej situácie v obci Oreské. 

Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň, Ľuboslav Chvasta 
 

12. Vyúčtovanie spoločenskej akcie MDD 

Starostka obce vyhodnotila spoločenskú akciu MDD zo dňa 4.júna 2023. Výdavky na akciu 

boli vo výške 1717,20€. Z toho časť financovali sponzori vo výške 500€ :  AT ABOV, mlynica 

Oreské  – 200€, Agro družstvo Staré -100€, Blažej Baran ml., Oreské 15 – 100€ a Jozef 

Chorcholič, Oreské 164 – 100€. Ďalšími sponzormi bola Milina Kišová, Oreské 160 ktorá 

sponzorovala občerstvenie – kofolu a Mária Rimková, Staré  sponzorovala sladkosti. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vyúčtovanie akcie MDD zo dňa 4.júna 2023 

Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš,  Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomní : Milan Cvoreň,  Ľuboslav Chvasta 
 

 

 

 

 



13. Vyúčtovanie opravy sokla na budove obecného úradu 

Spolu oprava sokla na budove obecného úradu bola vo výške 2.328,81 €. 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vyúčtovanie sokla na budove obecného úradu 
Hlasovanie :  
Za: Ján Béreš, Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomný : Ľuboslav Chvasta 
 

14. Návrh na odpredaj prebytočného – poškodeného materiálu 

Na ihrisko v areály školy boli zhotovené nové futbalové bránky, nakoľko bránky ktoré tam 

boli sú poškodené . Občan Jozef Zalužický požiadal o odkúpenie poškodených bránok. 

Obecné zastupiteľstvo rozhodlo poškodené bránky darovať. Obecné zastupiteľstvo schválilo 

darovanie poškodeného /nefunkčného/ majetku - futbalové bránky pre Jozefa Zalužického, 

Oreské 150.  

Hlasovanie :  
Za: Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň 
Proti : 0 
Zdržal sa : Béreš Ján 
Neprítomný : Ľuboslav Chvasta 
 

15. Zakúpenie kosačky a vysávača na lístie 

Kosačky ktoré sa nachádzajú na obecnom úrade sa často kazia, alebo je potrebné dokupovať 

náhradné diely. Starostka obce zakúpila novú kosačku . V obci je veľa kosenia a preto 

potrebujeme kosačky ktoré sú funkčné.  Taktiež bol zakúpený vysávač na lístie a zároveň slúži 

aj ako fukár. Aktivačným pracovníkom to uľahčuje prácu pri čistení hrobov po kosbe. Obecné 

zastupiteľstvo schválilo zakúpenie kosačky a vysávača na lístie. 

Hlasovanie :  
Za: Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň 
Proti : 0 
Zdržal sa : Béreš Ján 
Neprítomný : Ľuboslav Chvasta 
 

 

 

 

 

 



16. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre n.o. PIEROTT pre postihnuté dieťa 

Laura 

Nezisková organizácia PIEROTT požiadala o finančný príspevok pre postihnuté dieťa Laura. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pre neziskovú organizáciu Pierott finančný príspevok vo 

výške 30€ pre postihnuté dieťa Laura.  

Hlasovanie :  
Za:    Béreš Ján, Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň 
Proti : 0 
Zdržal sa : 
Neprítomný : Ľuboslav Chvasta 
 
17. Zmena finančného limitu na nákup tovarov a služieb pre starostku obce 
 
Obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie č. 74/2022 a schvaľuje finančný limit pre starostku 
obce na nákup tovarov a služieb bez schvaľovania Obecného zastupiteľstva vo výške 
do 1500 €. 
 
Hlasovanie :  
Za: Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Ján Béreš 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomný : Ľuboslav Chvasta 
 
 

18. Diskusia:  

V diskusií obecné zastupiteľstvo sa vyjadrovala k určitým bodom programu, zároveň navrhli 

zakúpenie benzínovej elektrocentrály.  

 

19. Návrh uznesení 

Návrh uznesení prečítala pani poslankyňa Mgr. Marta Tkáčová. Obecné zastupiteľstvo 

jednohlasne schválilo návrh na uznesenia.   

Hlasovanie :  
Za: Jozef Tirpák, Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Ján Béreš 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Neprítomný : Ľuboslav Chvasta 
 
 

 

 



20. Záver 

Na záver starostka obce poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala : Erika Bošková                         ................................ 

Overovatelia : Ján Béreš                         ............................... 

                          Jozef Tirpák                     ............................... 

 

 

                                                                                                             Darina Cvoreňová 
                                                                                                       starostka obce 
                                                                                                                

 

 

 


